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- Toczy em walk  na sesjach po-
wiatu o pieni dze na remont tej drogi. 
Obawiam si , e te pieni dze zostan  
le wykorzystane. One s  potrzebne, 

ale na poszczególne odcinki tej drogi, 
a nie wpakowanie 100 tys. z  w drog  
w Kobylej Górze. To jest niegospo-

darne, niekompetentne 
i nieuczciwe

Je eli gmina 
jest wspó gospoda-
rzem, wspó  nansuje, 
to i wspó odpowiada za 
te pieni dze

- My jeste my organem niezale -
nym i ka dy z nas zag osuje tak, jak 
uwa a

- Inwestorem jest powiat i to on 
decyduje, gdzie remont b dzie robio-
ny 

- Ta droga nie ma szcz cia

K. Juszczak

Podczas sesji, która odby a si  
28 listopada, o miu radnych g osowa o 
przeciwko podj ciu uchwa y dotycz cej 
przekszta cenia sze cioletnich szkó  
podstawowych w o mioletnie. Wówczas 
burmistrz nie wypowiedzia  w tej spra-
wie ani s owa. Dzie  pó niej poinformo-
wa  mnie w rozmowie telefonicznej, e 
b dzie musia  o tym fakcie zawiadomi  
wojewod  i mo e by  problem. Pyta am, 
co zrobili my le, skoro uchwa y by y 
przedstawione na sesji i taki jest wynik 
g osowania - 

Wojewoda w pi mie z 15 grudnia 
nie potwierdzi  pana dywagacji, do tej 
pory nie zdementowa  pan tego, cho  
wymaga tego zwyk a, ludzka uczci-
wo . Powo ana ustawa nie przewiduje 
sankcji za niepodj cie w wyznaczonym 
terminie tych uchwa . 

Zale a o mi na pokazaniu praw-
dy -

rednio w jednej klasie w Szko-
le Podstawowej w Bukownicy jest 8 
uczniów, w Marsza kach 7 lub 8, w ubie-
g ym roku szkolnym w Marsza kach 
w ogóle nie powsta a klasa pierwsza. 
Generuje to du e obci enie dla pozo-
sta ej cz ci gminy, burmistrz nie wy-
kazuje nale ytej staranno ci w dbaniu 
o prawid ow  gospodark   nansow . 
Wiadomo, e edukacja uczniów po-
winna przebiega  w klasach o niezbyt 
du ej, ale te  niezbyt ma ej liczbie 
dzieci. Zbyt ma a liczba uczniów od 
czwartej klasy wzwy  wp ywa bardzo 
niekorzystnie na prawid owy proces 
edukacji -  Na ten pro-
blem zwracamy uwag  ju  od kilku lat, 
ale inicjatywa uchwa odawcza w tym 
wzgl dzie przys uguje burmistrzowi. 
Chc  stanowczo podkre li , e mówi-
li my o przekszta ceniu, a nie o likwi-
dacji którejkolwiek ze szkó . W odarz 

Grabowa nie podj  do tej pory adnych 
dzia a  w tej sprawie. Mówi  o tym, aby 
jeszcze raz zwróci  uwag  burmistrzo-
wi. Za chwil  mamy podj  uchwa y 
w sprawie stwierdzenia przekszta cenia 
dotychczasowych szkó  sze cioletnich 
w o mioletnie. Informuj , e b d  g o-
sowa  za tymi uchwa ami, poniewa  
ustawa nie przewiduje istnienia innych 
szkó  podstawowych, jednak jest to 
niezgodne z wiedz , jak  posiadam. 

 Nie chcia bym tu polemizowa  
z pani  przewodnicz c , bo projekty 
uchwa  w sprawie szkó  zosta y ju  przy-
j te, ale to, o czym mówi em, to by  ewe-
nement na skal  nie tylko województwa, 
ale i Polski, e Grabów zaistnia , e nie 
chcia  o miu klas. Dziwi  si , e pani 
przewodnicz ca próbuje si  uspra-

wiedliwia , e 
ona mia a racj . 
Dla mnie to jest 
dziwna sytuacja. 
Pani przewodni-
cz ca t umaczy 
to, co jest dla niej 
wygodne. 

Wypraszam 
sobie takie uwagi 
pod moim adre-
sem. Pan mówi, 
e to ja. O miu radnych to jestem ja? 

Je li pani udzieli a mi g osu, to 

mam prawo prosi  swoich wspó pra-
cowników, aby uzupe nili t  wypowied . 
Prosz  nie mówi , e pani zawsze ma 
racj , bo cz sto bywa, e pani jej nie 
ma. 

Grabów nad Prosn

A. awicka
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